
OBEC MAD 
930 14  Mad, č. 200 

 

Z á p i s n i c a 

zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Made, dňa 12.10.2021 

 

Predsedajúci:    Mgr. Gabriel László, MBA – starosta obce 

Prítomní:          podľa prezenčnej listiny 

Overovatelia zápisnice:   

 

Zapisovateľ: Mgr. Gabriela Fabulyová 

 

1. Zahájenie 

       Starosta obce privítal prítomných,  skonštatoval,  že zasadnutie je uznášaniaschopné, 

prítomní sú 5 poslanci obecného zastupiteľstva.  

 

a) Za overovateľov zápisnice boli schválení : Bartalosová Edita, Bogyai Eugen 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                   proti                     0  

                   zdržal sa              0 

Za zapisovateľa starosta vymenoval: Mgr. Gabrielu Fabulyovú 

 

b) Schválenie programu rokovania -  Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o bodoch návrhu 

programu  podľa §12 zákona ods. 4  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                          proti                    0  

                                zdržal sa             0 

 

 

 



2. Interpelácie 

Právo poslanca obecného zastupiteľstva na interpelácie a informácie  upravené v § 25 ods. 

4 písm. b) až d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

žiaden z prítomných poslancov nevyužil. 

3. Správa starostu obce o činnosti samosprávnych orgánov obce 

   Starosta obce v predmetnej správe referoval o: 

• prácach na obecnom úrade – obecný úrad eviduje zvýšený počet  podaní v agende 

stavebného úradu – príprava podkladov pre spoločný stavebný úrad v Dunajskej Strede, 

ako aj v agende ŽP – výrub stromov – úkony súvisiace s predmetnou agendou  preveruje  

- dozoruje okresný prokurátor  

• revízii detských ihrísk a multifunkčného ihriska – jedno ihrisko nevyhovovalo normám, 

bolo potrebné zrušiť ho  a aj  na multifunkčnom ihrisku je potrebné vykonať údržbu 

s ohľadom na bezpečnosť 

• výsadbe  a údržbe verejnej zelene v obci, ktoré sa priebežne  vykonávajú. Referoval o 

projekte Obnova dediny – obec podala žiadosť o dotáciu 

• záverečnej monitorovacej správe – vyčíslenie – kanalizácia a vodovod – nízky podiel 

pripojenia sa na kanalizáciu a verejnú sieť  - opatrenia štátu v súvislosti s vývozom 

odpadovej vody od domácností – nové oddelenie kontroly na ŽP na kontrolu vývozu 

obsahu žúmp 

• súdnom pojednávaní so spoločnosťou AVASTAV – výstavba kanalizácie – obec je 

zastupovaná   JUDr. Hadrbulecom a JUDr. Barkóczim – pojednávanie bolo odročené 

nový termín je určený na december za účasti starostu ako štatutára obce, resp. ním 

poverenej osoby 

• zbernom dvore -  uloženie separovaného odpadu: PET fľaše, BRKO a objemného  

odpadu -  v súvislosti s projektom  zberného dvora budúci týždeň v piatok – sa 

uskutoční jesenné upratovanie – zber objemného odpadu  na zbernom dvore. 

• zbere kuchynského odpadu – zaťažujúce z hľadiska obce tak finančne, organizačne aj 

technicky: 3 kontajnery zabezpečujú zber tohto druhu komunálneho odpadu – 

pri nájomných bytoch, pri predajni potravín a pri pohostinstve 

• zámene pozemkov – pod zberným dvorom  je v katastrálnom konaní  - návrh na vklad 

• zapojení sa do projektu z Environmentálneho fondu – stroje na zberný dvor – traktor, 

príves a nakladač  - rozpočet projektu je 80 000 EUR- vykonáva sa  príprava 

podkladov pre projekt 



• záverečnej  monitorovacej správe o projekte  opatrovateľskej služby , ktorá bola 

schválená 

• nájomných bytoch – s problémami parkovania a vykurovania  – nákladná  údržba, 

vysoké náklady na odbornú revíziu a servis kotlov, ktoré sa často kazia 

• oprave pomníka, ktorý bol poškodený vinníkom  autonehody 

• umiestnení informačných tabúľ GDPR – kamerový systém 

Hlavná kontrolórka sa informovala o záverečnej monitorovacej správe 

o opatrovateľskej činnosti, konkrétne o finančných prostriedkoch. Starosta ju 

informoval, že  obec ešte neobdržala všetky finančné prostriedky. 

HK  sa ďalej informovala  o zapojení sa do nového projektu. Starosta predbežne 

informoval o tom, že obec sa nezapojí do nového projektu  a ani do spoločného 

obecného úradu – HK sa informovala aj o tom aký je dopyt po opatrovateľskej službe. 

Mgr. Gabriela Fabulyová -  vysvetlila, že nakoľko úkony, na ktoré sa spoločný obecný 

úrad  zriaďuje, má obec možnosť dať vypracovať  - napr. sociálny  posudok -  aj ad 

hoc  nie je efektívne pre obec podpísať zmluvu o spoločnom obecnom úrade. 

 

Poslanci predmetný materiál vzali na vedomie: 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                          proti                    0  

                                zdržal sa             0 

 

 

3. Správa o plnení uznesení  

Starosta obce oboznámil zastupiteľstvo o  plnení uznesení ObZ: 

• Uznesenie č.  6 ObZ 3/2021   -  bolo splnené  - budova škôlky bola vypožičaná 

na základe zmluvy, ktorá bola podpísaná a zverejnená v zmysle ustanovení 

zákona a zároveň bola uhradená aj prvá splátka výpožičky. 

• Uznesenie č. 7 ObZ 3/2021  - bolo splnené a obecný úrad vydal stanovisko 

k drobeniu pozemkov v zmysle príslušných právnych predpisov. 



• Uznesenie č. A  8 ObZ 3/2021 – bolo splnené a projekt  „V spoločnej Európe – 

Mad 2020”  bol uskutočnený.  Obecný úrad vypracováva v súčinnosti s 

projektovým manažérom  vyúčtovanie projektu. 

Poslanci predmetný materiál vzali na vedomie.  

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                          proti                    0  

                                zdržal sa             0 

 

 

4. Plán kontrolnej činnosti HK 

HK – prezentovala svoj plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2021 . Predmetný 

materiál bol zverejnený v súlade s príslušným právnym predpisom.  HK sa zameria 

okrem iného aj na kontrolu nájomných zmlúv za hrobové miesta a úhradu poplatkov 

za hrobové miesta. Upozornila poslancov, že nie sú obnovené nájomné zmluvy a nie 

sú uhradené poplatky za hrobové miesta.   

Obecné zastupiteľstvo schválilo plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. 

polrok 2021 a zároveň ju poverilo vykonaním kontroly na základe  schváleného plánu: 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                          proti                    0  

                                zdržal sa             0 

 

 

5. Rozpočtové opatrenia 

a) Vedúca úradu prezentoval úpravu rozpočtu obce, vykonanú v súlade s účtovou 
uzávierkou za III. štvrťrok 2021. Poslancom bol v súlade s ustanovením zákona 
a rokovacieho poriadku zaslaný  návrh uznesenia rozpočtového opatrenia 
v nasledovnom znení: Obecné zastupiteľstvo v Made s c h v a ľ u j e - n e s c h v a ľ 

u j e  rozpočtové opatrenie v súlade s ustanovením § 14 ods. 2 písm. a) zákona 

č.583/2004 Z.z. v znení neskorších zmien a doplnkov, a to presun rozpočtovaných 

prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu, pričom sa nemenia celkové príjmy 

a celkové výdavky podľa prílohy č. 2.,  

Pričom príloha 2 bolo tabuľkové vyjadrenie  úprav rozpočtu.  



                 Hlavná kontrolórka obce k predloženému materiálu namietala,  že  nezodpovedá   

                 rozpočtovému opatreniu, chýba textová časť a úprava rozpočtu nie je rozpočtové  

                 opatrenie. Mgr. Gabriela Fabulyová žiadala stanovisko HK v akej forme sa má   

            predložiť rozpočtové opatrenie. Poslanec Július Bartalos navrhol stiahnuť návrh  

            uznesenia z hlasovania. Predmetný poslanecký návrh poslanci schválili 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                         prítomní:             5 

                         za                         5 

                               proti                    0  

                                     zdržal sa             0 

 a o návrhu rozpočtového  opatrenia obecné zastupiteľstvo nehlasovalo. 

 

 

6. Majetkovoprávne operácie 

V rámci tohto bodu programu starosta prezentoval: 

 

• možnosť vybudovania  dôstojných urnových stien. Na vybudovanie týchto 

stien  je možné využiť dotácie v rámci programu určeného pre samosprávy so 

schémou  financovania: 25% nenávratná dotácia, 55% bezúročná pôžička a 20 

% vlastné zdroje žiadateľa.  Poslanec Július Bartalos sa informoval či je v obci 

zaznamenaný záujem o túto formu pohrebu, t. j.  kremáciu a teda 

o umiestnenie v urnovej stene ako aj o forme úhrady zo strany nájomcov 

urnových miest. Poslanci diskutovali o možnostiach o prednostiach tohto 

spôsobu pohrebu ako aj o  dopyte po tejto forme.  Zastávali názor, 

že  problematiku vybudovania urnovej steny  bude stačiť riešiť, ak sa prejaví 

záujem o tento spôsob pochovávania.  

            hlasovanie: počet poslancov: 5 

            prítomní:                                 5 

            za                                             0 

                  proti                                        2  

                       zdržal sa                                  3 

• V ďalšom bode zastupiteľstvo rokovalo o návrhu na zrušenie uznesenia 6/2020 

b) zo dňa 29.12.2020, ktorým bolo schválené zriadenie vecného bremena na 

uloženie, údržbu a opravu inžinierskych sietí a na zhotovenie prístupovej cesty 



na pozemkoch vedených v registri C-KN Okresného úradu Dunajská Streda, 

katastrálny odbor v k. ú. Mad, obec Mad na LV č. 167, parc. č. 88 – druh 

pozemku zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 915 m2 a parc. 89/1 – druh 

pozemku záhrada vo výmere 1038 m2 v spoluvlastníckom podiele obce ¼, čo je 

podmienkou na  schválenie návrhu uznesenia, na zrušenie predmetného  

spoluvlastníctva.  Obecné zastupiteľstvo schválilo zrušenie uznesenia: 

                        hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                   proti                     0  

                  zdržal sa              0 

• Ďalším bodom programu bolo zrušenie spoluvlastníctva  na základe 

geometrického plánu č. 33472602-108/21, zo dňa 07.09.2021, vypracovaný Ing. 

Kovács Imrich, Átriová 1576/11, Dunajská Streda, IČO: 33472602, úradne 

overený  pod číslom G1-2228/2021, dňa 07.09.2021.  

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                    prítomní:             5 

                    za                         5 

                   proti                     0  

                  zdržal sa               0 

V priebehu rokovania obecného zastupiteľstva odišiel poslanec Július Bartalos. Počet 

prítomných poslancov je: 4. Zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

• Starosta obce prezentoval Plán výstavby IBV. Táto výstavba sa týka aj obce, 

nakoľko  zamýšľaná výstavba by sa uskutočnila  aj na obecných pozemkoch. 

Z uvedeného dôvodu je potrebné vymedziť koncepciu nakladania s obecným 

majetkom, t. j. čo je pre obec výhodné, predať predmetné pozemky, zameniť ich 

alebo zúčastniť sa na investičnej výstavbe. Poslanci živo diskutovali 

o predmetnej veci, starosta vyzval  hlavnú kontrolórku , aby zaujala stanovisko, 

ktorá reagovala otázkou, čo  by chcela obec?  

Nakoľko v predmetná vec je len v prípravnej fáze, nebol vypracovaný návrh 

uznesenia a zastupiteľstvo v predmetnej záležitosti nehlasovalo. 

 



• Obecné zastupiteľstvo prerokovalo aj žiadosť nájomníčky  bytu č. 224/4 

o povolenie drobných stavebných úprav bytu č. 224/4. Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje predmetné úpravy v zmysle návrhu uznesenia. 

            hlasovanie: počet poslancov: 5 

            prítomní:                                 4 

            za                                              4 

                  proti                                         0 

                        zdržal sa                                  0 

 

 

7. Voľné návrhy 

V rámci voľných návrhov starosta obce: 

� žiadal obecné zastupiteľstvo o schválenie uznesenia o zrušení členstva obce 

v združení Patria, z dôvodu jeho nečinnosti. Zastupiteľstvo návrh schválilo  – 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                        prítomní:                                  4 

            za                                              4 

                  proti                                          0 

                        zdržal sa                                   0 

 

� oboznámil poslancov so žiadosťou pani Emílie Gibitzovej, ktorá žiada obec 

o finančný príspevok, respektíve o dotáciu v hmotnej núdzi. K predmetnej 

žiadosti Mgr. Fabulyová uviedla, že poskytnutie pomoci v hmotnej núdzi 

upravuje zákon č. 417  o pomoci v hmotnej núdzi a zmene a doplnení niektorých 

zákonov. § 18 citovaného zákona upravuje poskytovanie pomoci v hmotnej 

núdzi, osobitného príspevku a jednorazovej dávky a ich financovanie  t.j. obec 

určí všeobecne záväzným nariadením spôsob a formu poskytnutia dávky 

z rozpočtu obce. Obec Mad nemá všeobecne záväzné nariadenie upravujúce 

predmetnú problematiku. Poslanci sa zhodli na tom, že o predmetnej žiadosti, 

nebudú rokovať, keďže poskytnutie  jednorazovej dávky nie je upravené 

nariadením. 

hlasovanie: počet poslancov: 5 

                        prítomní:                                  4 

            za                                              4 



                  proti                                          0 

                        zdržal sa                                   0 

 

�  oboznámil zastupiteľstvo so žiadosťou  pána Rudolfa Rácza o vyhradenie 

parkovacieho miesta pri bytovom dome č. 231. Menovaný je nájomcom bytu č. 

231/1 a je ZŤP. Obec nemá upravený  parkovací systém, v rámci ktorého by boli 

vyhradené parkoviská pre fyzické osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, 

zároveň pri budovách nájomných bytov  boli vytvorené parkovacie miesta pre 

každú bytovú jednotku, t. j. parkovanie je zabezpečené.  

Zastupiteľstvo o predmetnej žiadosti v zmysle uvedených nerokovalo, čo bolo 

schválené: 

hlasovanie: počet poslancov:  5 

                        prítomní:                                  4 

            za                                              4 

                  proti                                          0 

                        zdržal sa                                   0 

 

8. Diskusia –  do diskusie sa nikto z prítomných neprihlásil. 

9. Záver – starosta obce sa všetkým poďakoval za účasť a ukončil rokovanie 

zastupiteľstva. 

 

 
 
                                                                                               Mgr. Gabriel László, MBA 
                                                                                                        starosta obce Mad 
 

 
Zapísala: Mgr. Gabriela Fabulyová 
 
 
Eugen Bogyai 
Edita Bartalosová 
---------------------------- 
overovatelia zápisnice 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

Hlasovanie: 

Návrh č. 1 2 3 4 5 6a 6b 7 

Uznesenie č. 1 2 3 4 5 6a 6b 7 

Bogyai 

Eugen 

A A A A A A A A 

Bartalosová 

Edita 

A A A A A A A A 

Bachman 

Beňadik 

A A A A A A A A 

Bartalos 

Július 

X X X X X X X X 

László 

Gábor 

A A A A A A A A 

 

A -za 
N-proti 
Z -zdržal sa 
X- neprítomný 
NH-nehlasoval 

 

 


